

Drahtlose Soundbar „Juna“

Wireless Audio | FM Radio | AUX-In | Micro SD | USB



Wireless Audio



FM Radio



3.5 mm AUX



Micro SD / USB



2 x 5 Watt



Superior Bass

Produkt-Info



Kompakte **Soundbar mit 2 x 5 Watt** Leistung für vollem Stereosound. Audiodaten können **drahtlos empfangen**, über **3.5 mm Line-In**, von **Micro SD** und **USB-Speichermedien** abgespielt werden. Darüber hinaus ist Juna ein vollwertiges **FM-Radio**. Über **TWS** lassen sich zwei Juna Soundbars miteinander verbinden, so dass die Musik im Drahtlos-Modus über beide Geräte mit doppelter Leistung wiedergegeben wird. Die Musik und die Lautstärke lassen sich direkt über die **Tasten** der Soundbar **steuern**. Das eingebaute **Mikrofon** erlaubt es **Telefonate** auf dem verbundenen Smartphone direkt über den Lautsprecher zu führen. Die **RGB LED-Beleuchtung** mit einstellbarem **Farbwechsel** machen den Juna Lautsprecher zum absoluten **Eyecatcher**. Durch den integrierten **1200 mAh Akku** ist Juna nicht nur als Soundbar **für TV, Desktop etc.** verwendbar, sondern auch bestens für den **mobilen Einsatz** geeignet.

Technische Daten:

- Eingang: 5V DC / 500mA
- BT V: 5.3
- Lautsprecher: 2 x 5 Watt
- Größe Treibereinheit: 52 mm
- Impedanz: 3Ω
- Frequenzbereich: 80Hz- 18kHz
- Empfindlichkeit: ≥85dB
- 3.5 mm Audio Line-In
- FM-Radio
- Micro SD Kartenslot (bis 32GB)
- USB-Anschluss
- Unterstütztes Audioformat: MP3
- Freisprechfunktion
- TWS-Funktion
- LED RGB Licht
- Batterie: 1200 mAh Lithium
- Abmessungen: 420 x 68 x 66 mm
- Gewicht: 785g

Compact **soundbar with 2 x 5 watts** of power for full stereo sound. Audio data can be **received wirelessly**, played via **3.5 mm line-in**, from **micro SD** and **USB storage media**. Juna is also a **fully-fledged FM radio**. Two Juna soundbars can be connected via **TWS** so that the music is played through both devices with double the power in wireless mode. The music and volume can be **controlled directly** via the **buttons** on the soundbar. The **built-in microphone** allows **phone calls** to be made on the connected smartphone directly via the speaker. The **RGB LED lighting** with adjustable color change make the Juna speaker an absolute eye-catcher. Thanks to the integrated **1200 mAh battery**, Juna can not only be used as a soundbar **for TV, desktop etc.**, but is also ideal for **mobile use**.

Technical data:

- Input: 5V DC / 500mA
- BT V: 5.3
- Speaker: 2 x 5 Watt
- Driver unit size: 52 mm
- Impedance: 3Ω
- Frequency range: 80Hz- 18kHz
- Sensitivity: ≥85dB
- 3.5 mm audio line-in
- FM radio
- Micro SD card slot (up to 32GB)
- USB connection
- Supported Audio Format: MP3
- Hands-free function
- TWS function
- LED RGB light
- Battery: 1200 mAh lithium
- Dimensions: 420 x 68 x 66 mm
- Weight: 785g

Art.Nr: 264047

EAN: 4024559264047

Technische Änderungen und Irrtümer vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice